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Cez víkend časť územia Slovenska pokračuje v Matovič reality show – „celoplošné
testovanie obyvateľstva“. Mnohí odborníci spochybňujú výsledky, podobného, dosť
neodborného a slabo pripraveného testovania. A nielen na Slovensku. Poukazujú hlavne na
to, že aj pri poctivo pripravenom testovaní, sa nedá spoliehať na značnú časť testov. Čo
povedať o neodborne organizovanom „testovaní „národa“ na Slovensku?

Mnohí svetoví odborníci sa zhodujú na tom, že približne 30–40% testov na COVID-19 je chybných.
Potvrdil to, napríklad, aj hlavný pneumológ ruského ministerstva zdravotníctva, riaditeľ katedry
pneumológie Sečenovskej univerzity Sergej Avdejev. Vystúpil na konzíliu pre otázky koronavírusovej
pandémie v Moskve, na ktorom sa zúčastnili najskúsenejší experti ministerstva zdravotníctva Ruska.

Upozornil na hlavné symptómy koronavírusu, ktoré niektorí „odborníci“ tiež nevedia správne odhaliť.
Podotkol, že asi 90% nakazených osôb majú teplotu vyše 37,5 °C. Druhým najrozšírenejším
príznakom je to, že chorí pociťujú slabosť, vysokú únavu – približne 40% prípadov. Mnohí majú
záduch /30%/, bolesti hlavy /20%/, bolesti hrdla /10%/ a niektoré iné nepríjemné pocity.

Riaditeľka Rospotrebnadzoru Anna Popovová informovala o hlavných chybách, ku ktorým dochádza
počas testovania na COVID-19. Ako zistili odborníci, najväčšou chybou je oneskorenosť testovania,
ktorá zapríčiňuje absolútne nepresné výsledky. Experti zdôrazňujú, že testovať treba na začiatku
ochorenia a nie o niekoľko dní alebo o týždeň. Potom je vlastne testovanie o ničom. Ak sa človek
obráti na lekára, keď sa pôvodca choroby premiestnil z nosa do pľúc, po prvé, zistiť, že človek
ochorel, je oveľa ťažšie a po druhé, testovanie vôbec nemusí odhaliť skutočnosť, že človek bol
nakazený.

„Celoplošné testovanie národa“ na Slovensku vôbec neidentifikovalo, v akom štádiu sa testovali
ľudia, či boli zdraví, či sa nachádzali v prvom štádiu ochorenia alebo boli testovaní neskoro, až vtedy,
keď sa pôvodca nákazy premiestnil z nosa do pľúc a prakticky nebolo možné odhaliť, že človek sa
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nakazil. Preto sú výsledky víkendového testovania určite veľmi nepresné a ako sme už písali, bolo v
tom aj riziko, že testovaní ľudia vytvárali „zakázané skupiny“ a mohli sa navzájom nakaziť. Čiže
testovanie nebolo dosť dobre pripravené, bolo nepresné, konalo s chybami a mohlo zapríčiniť
nakazenie veľkého množstva ľudí.
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